
 

Svar på interpellation från Mikael Lindström om Porslinfabrikens 
tak 
 
Tack Mikael för interpellationen.  
 
Fråga: Står du kvar vid bedömningen att Porslinsfabriken kommer bli 8 - 10 
månader försenat? 
 
Svar: Tester och analyser har gjorts som visar på att taket måste bytas ut i sin helhet.  
Vi inväntar just nu kalkyler som blir klar någon vecka in i juni för att därefter avgöra 
hur vi går vidare med projektet. I samband med det kommer det också undersökas 
om det fortsatta arbetet behöver upphandlas på nytt eller kan ske med kontrakterad 
entreprenör. Det är dessvärre oklart om projektet kan försenas ytterligare. 
 
Fråga: Hur mycket beräknas ombyggnationen, inklusive åtgärder på taket, att 
kosta? 
 
Svar: Ombyggnationen beräknas hålla sig inom budgetramen. 
 
 
 
 
Deshira Flankör, M 
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